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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy állunk a Szabolcs-Szatmár- Bereg megyei 
osztatlan közös földterületekkel kapcsoltban? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  osztatlan  közös  földterületek  évtizedek  óta  az  egyik  legnagyobb  hátráltatói  a  hazai
mezőgazdaság  versenyképesség-növekedésének.  További  gond,  hogy  a  földtulajdonosok  és  a
földhasználók  között  folyamatos  viták  alapját  képezik  az  érintett  földterületek.  Az  állam
hozzáállása, azonkívül a terület szabályozása is időről időre változó. Sajtóhírek és a kormánytagok
parlamenti válaszaiból tudható, hogy a szaktárca egy átfogó törvényjavaslattal készül felszámolni a
problémát.  Az érintettek nagy száma, továbbá a téma érzékenysége miatt  fontos,  hogy a lehető
legjobb javaslat kapjon parlamenti többséget.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat, hogy 2010. május 1-je óta a Magyar Állam a címben
említett megyében:

Összesen hány hektár osztatlan közös termőföldet vásárolt? 

Ezek a földterületek hány aranykoronát jelentenek összesen? 

Ezeket kiktől vásárolta meg? 

Milyen dátummal kerültek az állam tulajdonába? 

Mely helyrajzi számokat érintett az állami földvásárlás? 

Mennyi pénzt költött ezekre a vásárlásokra az állam? 

Mekkora volt  a  legnagyobb összeg,  amit  egy hektárra  vetítve fizetett  az  érintett  időszakban és
megyében a Magyar Állam a termőföldért? Ezt kitől vásárolta meg és mikor? 



Várom érdemi válaszát!
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